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Udlændige- og Integrationsudvalget 

 

 

Hej Udlændinge- og Integrationsudvalget. 

I JP kan man i begyndelsen af juni læse om forkerte fartbøder. Det beklager politiet, og det er jo godt, men at 

beklage de forkerte fartbøder og sende bødebeløbet tilbage er måske ikke hele billedet. Er der nogen af de 

udstedte forkerte fartbøder, der viser sig at blive en forhindring for de, der i øjeblikket søger statsborgerskab? 

 

Med venlig hilsen 

Henrik Berg Andersen 

yellow_house@yahoo.com 
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